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MØTEINNKALLING OG –REFERAT   

Faggruppemøte 

1. Referat 

Sak 1) Nødrutiner i kommunen ved dataangrep, er det andre innspill enn utskrift av hovedkort og 

legemiddel lister? 

   

Anita S: Kinn har nødrutiner ved uvær. I Imatis har de oversikt over beredskapslager ved krig.  

Når journal er nede – papirversjon er tilgjengelig. 

Anne Lene: For at hovedkort ikke blir skrevet ut på nytt ved oppdatert info som er viktig for 

beredskap: info (eksvis HLR)   

Torolf: Hovedkort + medisinliste skal til enhver tid være oppdatert og utskrevet. Ved varslet nedetid 

skal også arbeidslistene skrives ut. 

Ønske: mulighet for Skriv ut alle medisinlister, skriv ut alle hovedkort – hvis krise er forventet.  

Faggruppen oppretter en to-do i faggruppens prosjektrom som man kan komme med forslag / 

innspill i angående dette endringsønske. 

SAK 2) Rydde i endringsønsker i BaseCamp 

Møtetidspunkt 27-11-24 

Møtested Digitalt 

Deltakere Anita Solvang, Kinn kommune 

Hilde Lillebø Wisløff, rehab - Stavanger 

Anne Lene Gundersen, Farsund kommune 

Mark Harris – lege – Stavanger kommune 

Torolf Slettevoll – Vefsn kommune  

FRAVÆR 

Lene Andreassen, Skien fravær 

Vibeke Selstø Høijord, Sandefjord kommune 

Martha Iren Øverli – Hole kommune 

 

DIPS Front:  

Roy Eidsheim 

Trine H Solberg 

Annette S Jensen 

Tormod Førland (referent) 

Tema Faggruppemøte nr. 6 2024 
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Liste: CosDoc Endringsønsker til estimering. Faggruppen kan flytte de med høyest pri øverst i listen 

Dips Front gjør notat og spør om evt tilleggsinfo / løsningsønske. Faggruppen – svarer fortløpende i 

BaseCamp 

Liste: CosDoc Endringsønsker - Ikke prioritert – denne følger Dips Front opp, avslutter kundesaken 

og informerer innsender. 

Liste: CD+ Endringsønsker 

Liste: CD+ Endringsønsker til estimering 

 

Sak 3) Nye versjoner av CosDoc mm 

- DigiHelse versjonen 24.1 er klar for pilot i neste uke. Der er en omfattende arbeidsplan 

endring tatt med. Har ryddet mye i kode. Endring på faste oppdrag i hovedkort og i 

arbeidsplan oppfører seg likt. Dateringen er gjort mer smidig. Man kan angi dato som et fast 

oppdrag kan starte fra. Kopi og slettefunksjoner er ryddet i.  

- Endringene i arbeidsplan vil bli godt dokumentert.  

- Ny hovedversjon, CosDoc versjon 25, vil etter at CD 24.1 er ferdig i pilot, få fullt fokus. Bruk 

av nytt API for skatt vil komme inn her. Frekvens på årshjul kommer her. 

 

• SFM  

• Dips Front (DF) har hatt dialog med den nasjonale prosjektgruppen. Full integrasjon 

er for stort for DF med den tidslinjen selskapet har.  E-resept – er hva vi kan 

realisere, og som er etterspurt av kommunene.  

• Svar fra prosjektgruppen hos NHN er at Dips Front kan søke dispensasjon fra noen 

av kravene i kravspekk til SFM fullintegrasjon, men denne blir i så tilfelle 

tidsbegrenset og gjelder kun for inntil 5 kommuner 

• DF konkluderer med at dette kan vi ikke gå videre med. 

Torolf: Faggruppen bør uttale seg, og sende et brev til den nasjonale prosjektgruppen. DF lager en 

oppsummering av dialogen til faggruppen.  

EVT 

Interactor  

– Stavanger har hatt utfordringer med printeroppsett/utskrift.  

- Vefsn – de har heller ikke funnet løsning på skriver problem, men jobber med saken. 

 

Møtet avsluttet kl 14.35 


